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 Zápis z II-7. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 
Datum: 21. 10. 2015 od 13.00 hodin, Česká pojišťovna, Na Pankráci 123, Praha 4 
Přítomni: Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, Z. 

Jirásek -  DR, O. Kaucká – asistentka VV, hosté: J. Veselka – Rada krajů 
 
 
VV projednal: 

 A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV ze dne 13. 10. 2015.  

 Informaci J. Brothánka o stavu čerpání dotačních programů vyhlášených VV pro 2015.  

 Na základě předloženého návrhu J. Veselky nové Stanovy ČAST, všichni členové pracovní 
skupiny včetně VV mají 1 týden k zaslání připomínek. 

 Úpravy k navrženému rozpisu Finále ČP 2015 v Hodoníně, zejména časový harmonogram 
vzhledem k účasti našich týmů v evropských pohárech. 

 

VV vzal na vědomí: 

 Informaci J. Brothánka ohledně finančních výsledků WT v Olomouci 2015. Ten konstatoval, že 
nejsou uhrazeny některé vystavené faktury.  K definitivní podobě celkového výsledku se VV 
vrátí na dalším zasedání.  

 Informaci J. Brothánka o stavu hospodaření ČAST, TT-marketingu, stavu výhledu dotačních 
programů MŠMT. Dále výhledu do konce roku 2015, zejména dotačního programu V. VV 
konstatoval, že v letošním roce nebude muset dělat žádná zvláštní opatření, vzhledem k tomu, 
že všechny peníze z dotačních prostředků MŠMT přišly již do konce července.    

 Informaci Z. Špačka ohledně vyúčtování WJC Hodonín ze strany pořádající klubu.  

 Informaci J. Brothánka o Dotacích MŠMT pro sport 2016. Termín podání je 31. 10. 2015. Žádosti 
projdou ještě revizí a předseda ČAST je podepíše 26. nebo 27. 10. 2015 před zasláním na 
MŠMT. 

 Informaci N. Endala o programu reprezentantek kategorie žen do 21 let dle návrhu 
reprezentačních trenérů. 

 Informaci N. Endala ohledně dohody mezi A. Svitákem, vítězem výběrového řízení na post 
reprezentačního trenéra juniorek, a ČAST společně s KVS. Na základě této informace podepsal 
předseda ČAST s novým trenérem juniorek smlouvu.  

 Informaci Z. Špačka o mimořádné poradě Předsedů svazů 4. 11. 2015. Té se zúčastní předseda 
ČAST společně s J. Brothánkem. 

 Informaci Z. Špačka o projektu „Díky, trenére!“ a kvituje účast trenérky Daniely Smutné ve 
finále této soutěže, v TOP 10. 

 Informaci Z. Špačka o podpisu smlouvy se Sportovním manažerem reprezentace p. Nedomou. 
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 Informaci Z. Špačka a N. Endala o průběhu Oponentury ČAST na Sportovním rezortním centru 
Ministerstva vnitra, konané 21. 10. 2015. Na ní byly pozitivně konstatovány výsledky za 
uplynulé období (10/2014-10/2015), zejména s ohledem na bronzovou medaili žen na 
evropských OH v Baku. Po vzájemné dohodě s vedením Resortního centra byl rozdělen jeden 
celý úvazek na dva poloviční úvazky a dodatečně zařazen L. Jančařík.                  

 Podrobnou informaci N. Endala o průběhu schůzky Mediální komise a okomentoval její závěry. 
Hlavním cílem této komise je podpora medializace stolního tenisu v ČT. Dále informoval o 
možném pokračování úspěšného projektu ,,Všichni za stůl“. 

 Informaci Z. Špačka z Valné hromady APK, kde byl novým předsedou APK zvolen Petr Korbel, 
místopředsedou M. Bindač a ředitelem APK M. Henžel. Nový tým se volil z důvodu odstoupení 
stávajícího předsedy Z. Špačka z této funkce – pracovní vytíženost. 

 

VV schválil: 

 Zápis z minulého zasedání Výkonného výboru ze dne 13. 10. 2015 č. II-6. 

 Rozpis Finále Českého poháru 2015 v Hodoníně. 

 Dle návrhu KM příspěvek pořadatelům BTM, na další rok VV bude požadovat kritéria, podle 
kterých se bude případný příspěvek diferencovat, zejména z důvodu kvality a náročnosti 
pořadatelství tak, aby příspěvek pro všechny pořadatele nebyl jednotný. 

 Žádosti z dotačního programu V. MŠMT vyhlášeném VV ČAST dle návrhu KM, seznam všech 
schválených programů v roce 2015 bude součástí tohoto zápisu jako jeho příloha č.1 a bude 
zveřejněn i na webových stránkách Asociace. 

 Směrnici ČAST č. 5/2015 -  ,,Udělování licencí a školení rozhodčích“. 

 Pořadatelství WJC v Hodoníně místním klubem SKST Hodonín a to pro roky 2016-2018. 

 Výrobu pilotního dílu TV Magazínu stolního tenisu dle předložené písemné nabídky. 

 

VV neschválil: 

 Dotace na oddíly talentované mládeže a SPS dle návrhu KM. K tomuto bodu se vrátí VV na 

příštím zasedání. 

 

VV uložil: 

 M. Novotné: Zajistit vydání ,,Směrnice o udělování a prodlužování trenérských licenci“ na 

stránkách Asociace, a to jako směrnici ČAST č. 4 / 2015. 

T: 31. 10. 2015 

 P. Bohumskému : Zajistit vydání ,,Směrnice o udělování licencí a školení rozhodčích“.  

 T: 31. 10. 2015 
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 Z. Špačkovi: Zajistit podepsání smlouvy ohledně WJC pro roky 2016-2018 pro klub SKST 

Hodonín. 

T: 8. 11. 2015 

 P. Bohumskému : Zajistit zveřejnění rozpisu ČP 2015 prostřednictvím webových stránek ČAST 

a vydáním speciálních zpráv ředitelem ČP, V. Drozdou. 

T: 31. 10. 2015 

 

Úkoly z minulých zápisů: 

1) Z. Špačkovi: Zajistit společnou schůzku VV a DR, dle možností jednotlivých členů obou orgánů 

ČAST. 

 T: 30. 11. 2015 

2) N. Endalovi: Podpisy zbývajících reprezentačních smluv – posunutí termínu. 
T: 10. 11. 2015 

 
3) M. Linertovi: Připravit směrnici ČAST o preventivních lékařských prohlídkách. 

T: 31. 10. 2015 
 

4) P. Bohumskému: Projednat s dodavatelem lokalizaci jednotného systému řízení jednorázových 
soutěží. 
T: 31. 10. 2015 

5) Členům VV: Zajistit splnění úkolů a doporučení vyplývající ze zasedání DR. 

 T: průběžně 

6) Z. Špačkovi: Podepsat smlouvu s firmou Leemon ohledně provozování a úprav webových 

stránek ČAST. 

T: 31. 10. 2015 

7) J. Brothánkovi: Zajistit odeslání výzvy k poslání faktury a následného proplacení příspěvku za 

umístění mládeže na žebříčku. 

T: 31. 10. 2015  

 
Jednání ukončeno 21. 10. 2015 v 19:30 

 

Příští zasedání VV: 10. 11. 2015 od 14.00 v Praze na Strahově. 

 

Zapsala: O. Kaucká 
Schválili: P. Bohumský, J. Brothánek, N. Endal, Z. Špaček 


